
Referat fra  bestyrelsesmøde i afd. 7                           den. 10. Februar 2011. 

 

Til orientering: Da det er blevet lovbestemt at dagsordener til bestyrelsesmøder skal 

offentliggøres, vil afdelingsbestyrelsens  dagsorden  fremover kunne hentes på 

Internettet. 

Punkter til drøftelse/ beslutninger skal stadig være formanden i  hænde  senest 7 dage 

før det forestående bestyrelsesmøde. 

Det betyder også at beboerne fremover kan sende forslag til drøftelse i 

afdelingsbestyrelsen. Her gælder samme regler, at de skal være formanden i hænde 

senest 7 dage før mødets afholdelse. 

 

Godkendelse af referat fra forrige møde: Referatet godkendt. 

 

Meddelelser fra formanden:  
Afd. 3  skal have skiftet opgangsdøre. Det ser på nuværende ud som om det bliver 

billigere end projekteret. 

 

Meddelelser fra OG:  

Afd. 3.  De første  2-3, af de nyrenoverede taglejligheder er udlejet. Når renoveringen 

er færdig bliver der 12 lejligheder. 

 

Dette betyder også at der ikke er flere klubværelser i Sundby - Hvorup Boligselskab. 

Der har været afholdt rejsegilde på i Fjordparken i Hals. 

Fra 1.-1.-11. har SBH overtaget administrationen af disse lejemål. De er hidtil blevet 

administreret af Lejerbo. 

 

Der skal snarest tages første spadestik til 8 nye  familieboliger  på Idrættens alle i 

Hals. 

Borgmester Henning G Jensen forestår dette. 

 

Afd. 12:   Lita Clausen er ansat som socialrådgiver for en to-årig periode. 

 

Aktiviteter: Intet nyt. 

Der er indkøbt elpærer til billardlokalet. 

 

Renovering: Renoveringen af de sidste badeværelser på Abildsgårdsvej går 

planmæssigt. 

 

Ejendomsmesterkontoret Abildgårdsvej 39.B  Byggeriet er forsinket på grund af 

vejret. Man forventer snarest at komme til at støbe. 

 



Sager til  drøftelse/ beslutning:  

Der bestilt solafskærmning til vinduerne i  vaskehuset,  samt afskærmning til døren i 

mellemgangen i selskabslokalet. 

Der er lang leveringstid. 

 

Molokker ( affaldsbeholdere). Da vi har problemer med overfyldte affaldscontainere 

hver uge, skal der en anden løsning til, og her er det besluttet at det skal være 

molokker. 

Administrationen må gerne påbegynde undersøgelser af priser, samt relevante pladser 

for disse.  

 

Kaffeautomat. En beboer er kommet med et forslag om en kaffeautomat i vaskehuset. 

Bestyrelsen havde kaffeautomat med i drøftelserne,  da  opførelsen af vaskehuset blev 

vedtaget, men det er desværre en omkostelig affære, og der findes ikke penge til en 

sådan for nuværende. 

Men ideen er god, og man kan håbe at der på sigt, kan findes penge til en sådan. 

 

Der blev besluttet at indkøbe otte mødemapper til bestyrelsen. 

 

Evt. :  
 

Næste møde: Tirsdag den 15. Marts  kl. 18.30 

 

Referent Henny. 

 

 


